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Trafikudvalget har i brev af 12. oktober 2005 stillet mig følgende spørgs-
mål 38 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare.

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 38:

"Ministeren bedes oplyse, hvornår strategiplanen for Scandlines foreligger 
og hvornår den kan forventes at tilgå Trafikudvalget."

Svar:

Som jeg har nævnt i min besvarelse af Trafikudvalgets spørgsmål 234, har 
det trukket ud med at få færdiggjort strategien for rederiet. 

Når en salgsproces kommer i gang for alvor, er det meget vigtigt, at der 
foreligger en strategiplan, der kan præsenteres for de interesserede købere 
af rederiet. Jeg forventer derfor, at ledelsen i Scandlines vil yde den nød-
vendige indsats i forbindelse med en salgsproces, herunder at få færdiggjort 
en strategiplan, der kan præsenteres for de interesserede købere. 

Scandlines’ strategiplan vil indeholde omfattende forretningsmæssige føl-
somme oplysninger, der er afgørende for Scandlines’ fremtidige udvikling. 
Særligt når det tages i betragtning, at der er en salgsproces i gang, mener 
jeg derfor ikke, at det vil være hensigtsmæssigt at oversende den færdige 
strategiplan til Trafikudvalget. 

Når strategiplanen er færdig, vil jeg gerne tilbyde, at de af udvalgets med-
lemmer, der måtte være interesseret, mulighed for at læse planen her i mi-
nisteriet.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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